
Zápis 

o průběhu desátého/2013 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou 

konaného dne 21. 11. 2013 v kanceláři starosty obce Skalice nad Svitavou 

 

 

Bod č. 1 

Zahájení 

Starosta obce Ing. Richard Černý zahájil desáté/2013 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad 

Svitavou v 17:30 hodin a všechny přivítal. 

 

 

Bod č. 2 

Technický bod 

Starosta obce konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce 

Obecního úřadu Skalice nad Svitavou a to 8 dní přede dnem konání zastupitelstva a dále 

konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 

 

Přítomni: p. Burgr, p. Polák, Mgr. Řezníček, Ing. Mikulášek, Ing. Černý, Mgr. Šmerdová, p. Barták  

Omluveni: dočasně Ing. Skřipský, p. Horbas 

Hosté: dle prezenční listiny 

 

Starosta informoval, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a je vyložen k nahlédnutí 

v kanceláři starosty obce a na WWW stránkách obce Skalice nad Svitavou 

http://www.skalicenadsvitavou.cz. 

 

Starosta obce podal návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu o průběhu desátého/2013 zasedání 

zastupitelstva obce. Zapisovatelem byla navržena Mgr. Šmerdová, za ověřovatele byli navrženi 

Mgr. Řezníček a pan Polák. 

 

Usnesení č. 1 

Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje zapisovatele a ověřovatele zápisu o průběhu 

desátého/2013 zasedání zastupitelstva obce dle návrhu. 

Hlasování č. l:                Pro - 7  ,                  proti – 0,          zdržel se hlasování – 0. 

Usnesení č. 1 bylo přijato. 

 

Návrh programu desátého/2013 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou: 

 

1. Zahájení 

2. Technický bod 

3. Kupní smlouva 

4. Zřízení věcného břemene 

5. Různé, diskuse 

6. Závěr 

 

Hlasování č. 2:                Pro - 7  ,                  proti – 0,          zdržel se hlasování – 0. 

Program desátého/2013 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou byl schválen. 

 

 

 

 

 

 



Bod č. 3 

Kupní smlouva 

Jedná se o odkup části pozemku od p. Kmečové o výměře 19 m
2
 za cenu 36,- Kč/m

2
 z důvodu 

stavby víceúčelového hřiště. 

 

Usnesení č. 2 

Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje Kupní smlouvu na odkup pozemku p.č. 354/3, 

k.ú. Skalice nad Svitavou, určeného GP č. 425-12/2013 od Andrey Kmečové za cenu 36,- Kč/m2. 

Hlasování č. 3:                Pro - 7  ,                  proti – 0,          zdržel se hlasování – 0. 

Usnesení č. 2 bylo přijato. 
 

 

Bod č. 4 

Zřízení věcného břemene 

Jedná se o budoucí zřízení věcného břemene na pozemcích obce ve prospěch společnosti E.ON 

Distribuce, a.s. z důvodu přeložky kabelu NN vyvolané stavbou víceúčelového hřiště. 

 

Usnesení č. 3 

Zastupitelstvo obce Skalice nad Svitavou schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení 

práva odpovídajícího věcnému břemenu se společností E.ON Distribuce, a.s. (stavba „Skalice, 

přeložka NN hřiště“) na pozemcích v k.ú. Skalice nad Svitavou  p.č. 354/3, p.č. 352/3 a p.č. 367/1. 

Hlasování č. 4:                Pro - 7  ,                  proti – 0,          zdržel se hlasování – 0. 

Usnesení č. 3 bylo přijato. 

 

V 17,50 hodin se dostavil Ing. Skřipský. Přítomno 8 zastupitelů. 

 

 

Bod č. 5 

Různé, diskuse 

Starosta seznámil přítomné s Oznámením koncepce „Program rozvoje cestovního ruchu 

Jihomoravského kraje pro období 2014 – 2020.“ Bylo zahájeno zjišťovací řízení, informace jsou na 

úřední desce. 

Starosta pozval přítomné na tyto akce: 

23. a 24. 11. 2013, 10:00 – 17:00 hod, výstava Nedokončená dálnice Vratislav – Brno – Vídeň na 

obecním úřadě 

1. 12. 2013 – Mikulášská jízda pořádaná Chornickým železničním klubem. Obec na tuto akci 

přispěla částkou 2.000,- Kč. 

 

1. 12. 2013 v 17:00 hod – Rozsvícení vánočního stromu 

 

3. 12. 2013 v 17:00 hod na Úřadě městyse Svitávka – projednání plánů na budoucí období MAS 

Boskovicko Plus 

 

Do diskuse se přihlásil p. Šplíchal s dotazem, zda se obec vyjádřila ke stavbě skladu chemikálií, 

protože termín pro vyjádření končí s tím, že je třeba zaměřit se zejména na otázky, zda bude s 

chemikáliemi manipulováno, zejména zda budou ve skladu rozlévány, dále zda byla řešena otázka 

hygienického pásma kolem nedaleké studny. Zdůraznil obavu z případného požáru skladu a s tím 

souvisejícího znečištění ovzduší. 

Starosta sdělil, že věcí se budou zastupitelé zabývat po ukončení veřejného zasedání a že vyjádření 

bude ve lhůtě zasláno. 



Další dotazy ze strany zastupitelů ani veřejnosti nebyly vzneseny.  

 

 

Bod č. 7 

Závěr 

V 18,00 hodin poděkoval starosta přítomným za připomínky a příspěvky do diskuse, všem 

přítomným za účast na jednání a desáté/2013 zasedání Zastupitelstva obce Skalice nad Svitavou 

ukončil. 

 

 

Ve Skalici nad Svitavou 21. 11. 2013 

 

 

Zapisovatel: Mgr. Gabriela Šmerdová 

 

 

Ověřovatelé: Mgr. Petr Řezníček  ....................................... 

 

 

Pavel Polák        ....................................... 

 

 

Starosta:  Ing. Richard Černý   ....................................... 


